
Protokół Nr XXVIII/08
z XXVIII Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 sierpnia 2008 roku w sali Urzędu
                                        Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek 1.

Ustawowa liczba Radnych –  21 
Radnych obecnych na Sesji – 20
               Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XXVII Sesji Rady Miejskiej.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał:
    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok,
    2/ w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do pomocy 
        w zakresie dożywiania oraz określenia warunków odpłatności za pomoc w formie
        posiłku,
    3/ w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez
        Miasto Łowicz  oraz granic ich obwodów,
    4/ w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez Miasto   
        Łowicz oraz granic ich obwodów,
    5/ w sprawie nadania nazwy ulicy / Makowa/,
    6/ w sprawie nadania  nazwy ulicy /płk Mariana  Krudowskiego/,
    7/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie zabudowanej nieruchomości położonej 
        w Łowiczu obręb Zielkówka przy ul.1-go Maja 13,
    8/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Łowiczu obręb
        Łowicka Wieś,
    9/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 
        w Łowiczu, kolejnych umów dzierżawy i umów najmu po umowach zawartych na czas
        oznaczony z tymi samymi stronami, której przedmiotem są te same nieruchomości
        znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, pozostające w administracji 
        tej jednostki organizacyjnej,
  10/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
        Łowicza, obszar urbanistyczny Bratkowice, fragmenty położone przy ulicy Szafirowej 
        oraz Piaskowej i Mickiewicza,
  11/ w sprawie negatywnego zaopiniowania wniosku Casino Gold  Sp. z o.o. z siedzibą
        w Warszawie, dotyczącego lokalizacji salonu gier na automatach w Łowiczu, przy
        ul.Konopackiego 7.
  5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
  6. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
  7. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
  8. Zakończenie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.

 Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa.
Powitał  Radnych,  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Dyrektorów 
jednostek, Przewodniczących Zarządu Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, 
Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Radcę Prawnego Panią 
Jolantę  Służalską  Mrożewską,  pracowników Urzędu  Miejskiego  i  przedstawicieli  mediów 
oraz zaproszonych gości.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na Sesji obecnych jest 20 Radnych, wobec 
czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni otrzymali proponowany porządek 
posiedzenia. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński -Burmistrz Miasta poinformował, że wpłynęło pismo w dniu 
dzisiejszym o godz.12-tej wpłynął faks od Casino Gold Sp. z o.o. w sprawie wycofania 
wniosku  o lokalizację salonu gier na automatach.
                                                  / stanowi załącznik/
Burmistrz Miasta poinformował, że w miesiącu lipcu na Sesji była podejmowana uchwała 
w sprawie wyrażenia opinii Rady Miejskiej na temat zamknięcia Poradni Zdrowia 
Psychicznego w Łowiczu przy ul. Kaliskiej. Stwierdził, że powstała prywatna Poradnia 
Psychologiczna przy ul.3 Maja.  Nie podjęcie opinii przez Radę Miejską mogło być 
potraktowane, jako brak opinii. Poinformował, że Casino Gold Spółka podobnie postąpiła 
przy podejmowaniu poprzednich uchwał w październiku 2007 roku.
Pani Maria Więckowska – Sekretarz Miasta- poinformowała, że Spółka podobnie jak 
w roku ubiegłym powtórzyła prośbę o wycofanie złożonego wniosku z porządku obrad Sesji.
Stwierdziła, że przeprowadziła rozmowę z Ministerstwem Finansów, które wydaje 
zezwolenie na prowadzenie tego typu działalności.
 Z rozmowy wynika, że jeżeli spółka złoży wniosek do Ministerstwa Finansów wraz 
z negatywna opinią Rady Miejskiej to jest on odrzucany i nie jest wydawana koncesja na 
prowadzenie salonu gier.
Złożenie wniosku przez Spółkę bez opinii Rady Miasta powoduje wezwanie do uzupełnienia 
dokumentacji. Nie wyrażenie opinii przez Radę Miejską wiąże się z nowymi wnioskami 
tej sprawie. Aby sprawę zakończyć należy podjąć proponowaną uchwałę.
Burmistrz Miasta zaproponował, aby  Radni przyjęli proponowany porządku obrad Sesji 
bez zmian.
                                18 „za „ 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad XXVIII Sesji został przyjęty 
jednogłośnie.
Burmistrz Miasta poinformował, że 18 grudnia 2007 roku został odsłonięty Pomnik Pamięci
na Błoniach na wprost ulicy Browarnej przy udziale Marszałka Bronisława Komorowskiego. 
W uroczystościach udział wzięli między innymi: Posłowie, Senatorowie, przedstawiciele 
różnych religii, ambasadorowie Rosji, Izraela, Słowacji. Przez okres 70 lat nie pamiętaliśmy 
o obozach na  Małszycach i Kapitule, które istniały w latach 1940-1945. W obozach byli 
więzieni Żydzi, Polacy, Rosjanie. Zorganizowany został Konkurs na wspomnienia 
o Hitlerowskich obozach pracy. Wpłynęło 5 prac o obozach, powołano komisję konkursową, 
która je przeanalizowała i przyznała nagrody. 
Burmistrz Miasta zaprosił osoby, które napisały prace i otrzymały nagrody.
Burmistrz Miasta odczytał List Gratulacyjny / stanowi załącznik/
I miejsce otrzymał Pan Michał Grzejszczak i otrzymał 1000 zł nagrody.
II miejsce otrzymał Pan Krzysztof Szachogłuchowicz i otrzymał nagrodę 700 zł.
III miejsce otrzymał Pan Stanisław Makowski i otrzymał 500 zł.
III miejsce otrzymał Pan Eugeniusz Nowakowski i otrzymał 500 zł, który brał udział w akcji 
„odbić cyfrę „ z więzienia na ulicy Kurkowej.
 Burmistrz Miasta wręczył pisma a Radni pogratulowali oklaskami.
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Następnie Burmistrz Miasta odczytał list gratulacyjny dla Pani Heleny Pągowskiej 
za wspomnienia opublikowane w piśmie „CDN Browarna”, którą wyróżniono nagrodą 
w wysokości 300zł.
Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta – podziękował za wspomnienia 
i wzbogacenie wiedzy o Łowiczu.
Pan Michał Grzejszczak – podziękował Komisji Konkursowej za przyznanie I miejsca 
w konkursie, który był ogłoszony w formie pisemnej. Poinformował, że jego praca polegała 
na  nagraniu wypowiedzi tych osób, których jest coraz mniej  i reportaż na płycie/ dźwięk i 
obraz/. Komisja uznała tę pracę i nagrodziła I nagrodą.
Pan Krzysztof Jan Kaliński zaprosił Pana Redaktora Krzysztofa Miklasa, który pisze 
ciekawe artykuły o naszym mieście i promuje miasto Łowicz.  Stwierdził, że należy 
podziękować Panu Redaktorowi za duże przedsięwzięcie sportowe, które zorganizował przy 
pomocy miasta, starostwa i OS i R  na terenie miasta. I Turniej Polonijny w Piłce Siatkowej 
Kobiet i Mężczyzn  zorganizowano przy udziale drużyn z Niemiec, Austrii, Litwy, Białorusi. 
Zawodnicy  rozgrywali zawody  w bardzo miłej i serdecznej atmosferze. Wyjechali bardzo 
zadowoleni, że mogli grać w Łowiczu. Burmistrz Miasta  podziękował za zorganizowanie 
i przygotowanie Turnieju. 
        Przewodniczący Rady Miejskiej  odczytał podziękowania dla Pana K. Miklasa. 
                              Radni podziękowali oklaskami.
Pan Krzysztof Miklas- podziękował za zaproszenie na Sesję. Stwierdził, że obecnie jest 
emerytowanym pracownikiem Telewizji Polskiej, zachowując pewne prawa i możliwość 
pisania artykułów. Zorganizowanie Turnieju wynikało z potrzeby środowisk polonijnych.
Największym problemem było zaproszenie 7 drużyn męskich i 3 drużyn kobiecych.
Stwierdził, że może uda się zorganizować następny Turniej za 2 lata zapraszając większą 
ilość zawodników. Zaproponował dalszą współpracę z władzami miasta w zorganizowaniu 
następnych imprez sportowych.
Pan Krzysztof Jan Kaliński – zaprosił grupę Przewodników PTTK, którym podziękował za 
pomoc w oprowadzaniu grup z miast siostrzanych oraz zapoznaniu z historią o mieście 
Łowiczu i okolicach.
Burmistrz Miasta przedstawił treść Listu gratulacyjnego, który został wręczony: 
                                Panu  Markowi Wiśniewskiemu,
                                Panu  Zdzisławowi Kryściakowi,
                                Pani   Beacie Gawęckiej,
                                Panu  Jackowi Rybusowi
Burmistrz Miasta podziękował Ks. Piotrowi  Sipakowi Dyrektorowi Radio „Victora” 
za oprowadzanie grupy włoskiej, Pani Jolancie Urbanek Dyrektorowi Gimnazjum Nr 1
w Łowiczu za zorganizowanie śniadań i kolacji dla grup wizytujących miasto,
Pani Marzenie Kozaneckiej-Zwierz Dyrektorowi Muzeum w Łowiczu oraz Państwu Renacie 
i Wojciechowi Brzozowskim właścicielom Muzeum w Sromowie za bezpłatne umożliwienie 
zwiedzania  Muzeum.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół z  XXVII Sesji został wyłożony 
w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. Można było się z nim zapoznać i zgłosić swoje 
uwagi. Sekretarz  XXVIII Sesji Rady Piotr Pochwała oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono Protokół 
z XXVII Sesji zostaje przyjęty bez zmian.
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza XXVIII Sesji Radnego 
Bogusława Smelę, który wyraził zgodę.

Ad.4. 

1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok wraz 
   z proponowaną autopoprawką - przedstawił  Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                            / stanowi  załącznik/
   Radny Robert Wójcik –zwrócił uwagę na realizację wydatków inwestycyjnych w budżecie
   Miasta jego zdaniem należy liczyć się z nie wykonaniem dochodów od osób prawnych. 
   Stwierdził, że kilka miesięcy temu zwracał się z zapytaniem, czy wystarczy środków 
   finansowych  na  wydatki na inwestycje. Obecnie proponuje się pewne zmiany w budżecie,
   nie oszacowano dobrze  kosztów budowy „Kanalizacji deszczowej w ul. Tkaczew”, dlatego
   należy zwiększyć środki finansowe na ten cel.
   Radny podziękował Burmistrzowi Miasta za decyzje o wykonaniu III sięgacza na 
   ul.Włókienniczej, chociaż planowana inwestycja jest niedoszacowana, dlatego należy
   zwiększyć środki na ten cel. Należy wykorzystać sprzęt i pracowników  realizując
   kompleksowo inwestycje w tym rejonie.
   Zwrócił się z zapytaniem, czy konieczny jest remont dachu w Szkole Podstawowej Nr 1 
   i czy nie zakłóci to nauki dzieci. Zapytał czy dofinansowanie wydatków ZGM o 70.000zł
   zabezpieczy środki finansowe na niezbędne remonty w 2008 roku. Należy zastanowić się
   nad zwiększeniem środków finansowych w ZGM w następnym roku.
   Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów- poinformował, że 
   w Szkole Podstawowej Nr 1 planowany był remont kuchni, opracowano dokumentację
   techniczną i oszacowano koszt remontu znacznie wyższy.
   Okazało się, że remont dachu jest sprawą pilniejszą i dlatego opracowano kosztorys 
   remontu i zachodzi potrzeba dofinansowania środków na ten cel. Prace remontowe nie
   powinny zakłócać nauki w Szkole. Stwierdził, że trudno jest wyszacować koszty inwestycji
  do chwili opracowania dokumentacji technicznej i uzgodnień z inwestorami sieci.
   Pan Krzysztof Jan Kaliński – stwierdził, że w Wydziale Inwestycji częste zmiany
   kadrowe oraz  w prowadzenie wiele nowych zadań inwestycyjnych na które zostały
   opracowywane  dokumentacje doprowadziły do tego, że dlatego trudno było określić koszt
   inwestycji. 
   Niektóre inwestycje są wykonywane znacznie niżej niż planowano np. wykonanie robót na
   OS i R. Poinformował, że należy liczyć się z mniejszymi kosztami planowanymi na budowę
   ronda przy ul. Prymasowskiej, gdzie został ogłoszony przetarg na wykonanie robót.
   Burmistrz Miasta stwierdził, że budżet Miasta jest zmienny i  koszt inwestycji jest   
   zależny od wielu czynników.
   Pani Joanna Mika- Dyrektor ZGM- poinformowała, że potrzeby ZGM są znacznie
   większe ale za planowane środki finansowe będą wykonane konieczne 2 remonty dachów.
  
    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny 
                                     Grzegorz Wojciechowski/ stanowi załącznik/
    Przewodniczący  Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz 
     z autopoprawką.
                      19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”.
     Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu podjęła 
     jednogłośnie     U c h w a ł ę  Nr XXVIII/252/2008
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   2/Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  uprawniającego 
      do pomocy w zakresie dożywiania oraz określenia warunków odpłatności za pomoc
      w formie posiłku –wraz z uzasadnieniem -przedstawiła Pani Zofia Radkiewicz
               z  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej / stanowi załącznik/
                                Pytań i uwag nie zgłoszono.
     Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił  Przewodniczący Komisji
     Radny Krzysztof Zieliński / stanowi załącznik/
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                              19”za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
      Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/253/2008  
                               
   3/Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych     
      prowadzonych przez Miasto Łowicz  oraz granic ich obwodów –przedstawiła
            Pani Elżbieta  Szachogłuchowicz z Wydziału Spraw Społecznych.
                                          / stanowi załącznik/
                                           Pytań i uwag nie zgłoszono.
       Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Piotr Pochwała.

       Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały.
                                  19”za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdza Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/254/2008  
                               
    4/Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów  
       prowadzonych przez Miasto Łowicz oraz granic ich obwodów – 
       przedstawiła Pani Elżbieta Szachogłuchowicz  z Wydziału Spraw Społecznych
                                        / stanowi załącznik/                                                  
                                     Pytań, uwag nie zgłoszono.
       Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Piotr Pochwała.
                                           / stanowi załącznik/
       Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                                    19”za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
      Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/255/2008
  
       5/Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy / Makowa/ - 
        przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami
                                         / stanowi załącznik/
                                Pytań i uwag nie zgłoszono.
       Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Zastępca
       Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński / stanowi załącznik/
       Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                          18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdza, że  Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/256/2008  
     6/Projekt uchwały w sprawie nadania  nazwy ulicy /płk Mariana
       Krudowskiego/-przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału  
                               Gospodarki  Gruntami /stanowi załącznik/
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       Pan Krzysztof Jan Kaliński – poinformował, że w tym rejonie jest kilka ulic nazwanych
       imieniem generałów np. ulice Generała Władysława Włady, Generała Grzmot-
      Skotnickiego.
       Była propozycja aby ulica nosiła imię płk  Zygmunta Szyszko-Bogusza, który dowodził 
      16 dywizją piechoty ,czy dowódcy łowickiego. Po konsultacjach ustalono, że
       najkorzystniej będzie nazwać ulicę płk Mariana Krudowskiego, który był
       Łowiczaninem, dowodzącym 10 Pułkiem piechoty i pochowany  został na cmentarzu
       Katedralnym w Łowiczu.
       Burmistrz Miasta – przeprosił radnych za niepoprawny skrót napisany w projekcie
        uchwały Pułkownika i naniesienie poprawki zapisu  płk.
       Radna Ewa Zbudniewek –poinformowała, że popiera projekt uchwały, ponieważ miała
       możliwość poznania Pułkownika Krudowskiego w 1952 roku we Wrocławiu.
       Stwierdziła, że Pułkownik bardzo miło wspominał miasto Łowicz i lata spędzone 
       z 10 Pułkiem Piechoty.
       Mieszkańcy miasta dobrze i miło wspominają współpracę z 10 Pułkiem piechoty i jego
       dowódcą.
                Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Zastępca
                        Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński /stanowi załącznik/
        Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że  Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/257/2008
  
   7/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie zabudowanej
      nieruchomości położonej w Łowiczu obręb Zielkówka przy ul.1-go
      Maja 13- przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami
                                         / stanowi załącznik/
                                     Pytań , uwag nie zgłoszono.
      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Zastępca
      Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński / stanowi załącznik/

        Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że  Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/258/2008
  

    8/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
        położonej w Łowiczu obręb Łowicka Wieś- przedstawiła  Pani Anna 
                      Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami/ stanowi załącznik/
                                       Czy są pytania, uwagi.
      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Zastępca
      Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński / stanowi załącznik/

        Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
   Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdza, że Rada Miejska w Łowiczu, podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/259/2008
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  9/Projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki    
   Mieszkaniowej w Łowiczu, kolejnych umów dzierżawy i umów najmu po umowach
   zawartych na czas oznaczony z tymi samymi stronami, której przedmiotem są te same 
   nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza, pozostające 
   w administracji tej jednostki organizacyjnej - przedstawiła Pani Anna Gajewska
                             Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami/ stanowi załącznik/
                                           Pytań i , uwag nie zgłoszono.                                                           
   Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Zastępca
   Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński/ stanowi załącznik/

   Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/260/2008
  
10/Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
     przestrzennego miasta Łowicza, obszar  urbanistyczny Bratkowice, fragmenty
     położone przy ulicy Szafirowej oraz Piaskowej i Mickiewicza- przedstawiła
     Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami oraz 
                     Pan Andrzej Bargieła projektant planu/ stanowi załącznik/            
                                 Czy są pytania, uwagi. 
     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Zastępca
     Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński/ stanowi załącznik/

     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/261/2008

 11/Projekt uchwały w sprawie negatywnego zaopiniowania wniosku Casino Gold  
      Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, dotyczącego lokalizacji salonu gier na automatach
      w Łowiczu, przy ul.Konopackiego 7- przedstawiła  Pani Alina Guszlewicz
                          Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych /stanowi załącznik/
      Pan Krzysztof Jan Kaliński- poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo 
      o wycofanie wniosku/ stanowi załącznik/. 
                                  Pytań i uwag nie zgłoszono.
      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił  Zastępca
      Przewodniczącego Komisji Ryszard Szmajdziński / stanowi załącznik/

        Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały
                              19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
        Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że  Rada Miejska w Łowiczu, podjęła
              jednogłośnie U c h w a ł ę Nr XXVIII/262/2008
 Ad.5.
        Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami
                - przedstawi Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta.
                                    / stanowi załącznik/
      Burmistrz Miasta przedstawił Uchwałę Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia
      członków Klubu Sportowego „Pelikan” / stanowi załącznik/
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      Burmistrz Miasta – podziękował Radnemu Piotrowi Pochwale za pomoc lekarską
      w związku z chorobą pracownika Urzędu Miejskiego.
      Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje informacje
      do wiadomości.

     Ad. 6.
    Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że nie wszyscy Radni otrzymali informację 
    o wyjeździe na Litwę.
    Burmistrz Miasta poinformował, że większość Radnych wyrażała chęć wyjazdu do Włoch
    dlatego Radni będący na tej liście  nie byli powiadamiani przez BRM o wyjeździe na
    Litwę.
    Radna Ewa Zbudniewek – zgłosiła wniosek o przyznanie nagród dla sportowców za
    osiągnięcia sportowe dla Pana Kamila Sobola oraz dla Pana Dominika Cipińskiego.
                                        / stanowi załącznik/
    Stwierdziła, że powinny być zabezpieczone środki finansowe w budżecie miasta, aby
    nagradzać Mistrzów i Wicemistrzów  Europy w różnych dyscyplinach sportowych.
    Poinformowała, że należy się cieszyć, że wiele osób popiera najpopularniejszą dyscyplinę
    sportu.
    Radny Ryszard Szmajdziński –poinformował, że na wszystkie imprezy mistrzowskie 
    zawodników deleguje Polski Związek Sportowy. Nasi sportowcy nie startują z ramienia
    Polskiego Związku Sportowego „Taekwondo”. Utworzona została Polska Unia
   „Taekwondo” i różne imprezy nazywają Mistrzowstwami Polski, Europy.
     Polska dofinansowuje sportowców w takich imprezach poprzez Polski Związek Sportowy.
     Stwierdził, że gdyby zawodnicy reprezentowali medalowy poziom znaleźliby się w kadrze
     Polski ale niestety nie są.
     Pan Burmistrz Miasta  stwierdził, że wielu zawodników z różnych dyscyplin sportowych
     zostało uhonorowanych a z piłki nożnej jeszcze nie. Poinformował, że pewne wątpliwości
     Społecznej Rady Sportu i Komisji Społecznej budzi fakt przyznawania kilkakrotnie w roku
     nagrody czy stypendium. Należy zastanowić się czy przyznawać 1 raz do roku i czy za
     każde osiągnięcie. Opinia Komisji Społecznej nie była pozytywna.
     Burmistrz Miasta  poinformował, że zawodnik w szachach Pan Kacper Piorun odnosi
     ciągle jakieś sukcesy, dlatego został nagrodzony w ubiegłym i tym roku.
     Burmistrz Miasta poinformował, że we wrześniu Społeczna Rada Sportu rozważy czy 
     nagroda powinna być przyznawana 1 raz  czy kilka razy w roku. Najczęściej obowiązuje 
     zasada, że nagrodę przyznaje się 1 raz w roku.
     Radny Tadeusz Żaczek – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Społecznej tylko 
     jako 1 radny głosował za przyznaniem nagrody. 
     Stwierdził, że powinien być konkretny zapis w regulaminie przyznawania nagród 
     i stypendiów. Zawodnik Pan Kamil Soból może mieć słuszna pretensje, że otrzymał
     nagrodę za udział w Mistrzostwach Polski a nie otrzymał wyróżnienia za Mistrzostwa
     Europy. Informację ,którą przedstawił Radny Ryszard Szmajdziński powinien przedstawić
     na  posiedzeniu Komisji Społecznej Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury Sportu    
     i Turystyki.
     Burmistrz Miasta poinformował, że Społeczna Rada Sportu przeanalizuje wnioski
     zawodników na najbliższym posiedzeniu.
     Radny Rober Wójcik – stwierdził, że w niektórych rejonach ogłoszone są strajki 
     sadowników, ogrodników. Zwrócił się z zapytaniem, czy w Łowiczu zakłady przemysłu 
     przetwórczego
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    Czy firmy branży włókienniczej mają problemy finansowe i czy grożą zwolnienia     
    grupowe oraz czy miasto jest w stanie udzielić pomocy.
    Burmistrz Miasta poinformował, że na terenie miasta są zakłady, które mają  problemy
    finansowe, były wystąpienia o rozłożenie na raty zaległości finansowych lub odroczenie.
    Władze miasta po przeanalizowaniu problemu starają  się pomóc zakładom.
  
     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo od Starosty
     Łowickiego sprawie wytypowania radnego do pracy w Powiatowej Radzie Zatrudnienia.
     Radny Krzysztof Zieliński – zgłosił kandydaturę Radnego Roberta Wójcika.
     Radny Robert Wójcik – poinformował, że jest pracownikiem starostwa i zwrócił się 
     z zapytaniem, czy nie ma przeszkód prawnych.
     Pani Maria Więckowska – Sekretarz Miasta – poinformowała, że rozmawiała z Panią
     Sekretarz Starostwa Powiatowego i analizowała ustawę o zatrudnieniu, ale nie ma zapisu 
     odnośnie kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia jakie powinien spełniać kryteria.
     Obecnie nie wiadomo czy praca w Powiatowej Radzie Zatrudnienia nie będzie konfliktem 
     interesów z zatrudnieniem w Starostwie Powiatowym.
     Radna Ewa Zbudniewek – poinformowała, że była jako radna  wytypowana do pracy 
     w Społecznej Radzie ZOZ a będąc pracownikiem  nie mogła w niej pracować. 
     Radny Robert Wójcik – wycofał swoją kandydaturę.
     Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radną Krystynę Ostrowską ,która
     wyraziła  zgodę.
     Przewodniczący  Rady zaproponował przegłosowanie kandydatury Radnej
     Krystyny Ostrowskiej.
     Radni przyjęli jednogłośnie / 19 „za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących./
     Burmistrz Miasta poinformował, że na  dzień 27 września planowane jest odsłonięcie
     Pomnika Piłsudskiego przy ul Podrzecznej. W tym dniu planowany jest przyjazd
     Prezydenta R.P. oraz rekonstrukcja bitwy nad Bzurą.
     Pan Artur Michalak – poinformował, że  planowana jest rekonstrukcja wydarzeń na 
     27 września 2008 roku godz.20-ta na Starym Rynku. Stwierdził, że w tym roku udało 
     się pozyskać więcej środków na ten cel co pozwoli na zwiększenie ilości sprzętu 
     i rekonstruktorów. Na godz. 14-tą planowano  zdobycie Mostu nad Bzurze.

    Ad.7.

     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna Sesja planowana  jest 
              na 25 września 2008 roku o godz.13-tej  z następującymi tematami: 
     1/Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2008 roku.        
     2/Informacja o działalności placówek oświatowo-wychowawczych i podsumowanie
        roku szkolnego.
     Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Jolanta Głowacka –       
                  przedstawiła  terminy planowanych Komisji we wrześniu  b.r.
                                        / stanowi załącznik/

    Ad.8.
   Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia XXVIII Sesji Rady Miejskiej 
   w Łowiczu. 

    Protokółowała:                                 Sekretarz Sesji:               Przewodniczący Rady

   Alicja Dutkiewicz                            Bogusław Smela                Henryk Zasępa  
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